
ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΔΣ ΣΤΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΤΟΥ ΣΕΚΑΠΕ 

ΠΕΜΠΤΗ, 23 ΜΑΡΤΙΟΥ 2016 
 

ΘΕΜΑ 1ο: ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 

Κατ’ αρχήν να αναφέρουμε ότι από το Δ.Σ. του ΣΕΚΑΠΕ που προέκυψε στις εκλογές της 10ης 

Μαρτίου 2016, είχαμε την παραίτηση του Γιάννη Χαλδέζου, για προσωπικούς λόγους, τον 

οποίο και αντικατέστησε η πρώτη επιλαχούσα, Ιωάννα Δουνάκη. 

Κατά το έτος που πέρασε δεν λύθηκε ούτε ένα από τα βασικά ζητήματα που είχαμε θέσει 

στη διοίκηση, η δε οριζόντια εφαρμογή των νόμων που διέπουν τους κρατικούς φορείς και 

το στενό δημόσιο τομέα, αφενός επιδείνωσε τη γραφειοκρατία και αφετέρου θέτει τις 

βάσεις για μεγαλύτερους κινδύνους όσον αφορά το μέλλον του ΚΑΠΕ. Αν σε αυτό 

προσθέσουμε και την αναποτελεσματική διοίκηση όπως αναφέραμε και σε περυσινή μας 

ανακοίνωση (ΕΔΩ) τότε τα πράγματα δεν προμηνύονται αίσια για την πορεία μας. 

Εν συντομία να αναφέρουμε ότι δεν υπήρξε καμία προσπάθεια ή/και εξέλιξη στα βασικά 

θέματα που απασχολούν τους εργαζόμενους όπως: 

 «Χρέος εργαζομένων» από την αναδρομική εφαρμογή του Ν.4093/12 

 Απένταξη από το ΜΦΓΚ 

 Οργανόγραμμα  

Ειδικά για το θέμα του οργανογράμματος αλλά και του θεσμικού πλαισίου θα πρέπει να 
σημειωθεί ότι η Διοίκηση σιωπηρά κατάργησε την Επιτροπή Θεσμικού Πλαισίου χωρίς αυτή 
να έχει ολοκληρώσει το έργο της, χωρίς να καταλήξει σε έστω και μια γραμμή 
συμπερασμάτων. Να θυμίσουμε ότι αυτό βέβαια αποτελούσε και αντικείμενο της 
σύμβασης του Προέδρου του Δ.Σ. ΚΑΠΕ, ο οποίος επίσης δεν παρέδωσε συμπεράσματα.  

Καταθέτοντας, λοιπόν,  τον διοικητικό απολογισμό του ΔΣ του ΣΕΚΑΠΕ οφείλουμε να 

παραδεχτούμε ότι η χρονιά που πέρασε ήταν μια χρονιά περισσότερο διαχείρισης 

τρεχόντων θεμάτων, όπως η ασφάλιση, οι νομικές προσφυγές και η συμμετοχή 

εκπροσώπων μας στο ΔΣ του ΚΑΠΕ, παρά διεκδίκησης και επίλυσης των θεμάτων που μας 

απασχολούν. Εξαίρεση αποτελούν οι κινητοποιήσεις μας στα τέλη Οκτώβρη για την ΕΑΠ και 

την ΕΛΣΤΑΤ με την συμβολική κατάληψη στα γραφεία Προέδρου και ΓΔ. Ωστόσο, θα πρέπει 

να σημειωθεί ότι, οι εκπρόσωποι του Δ.Σ. του ΣΕΚΑΠΕ τόσο στις συνεδριάσεις του Δ.Σ. ΚΑΠΕ 

όσο και της Επιτροπής Θεσμικού Πλαισίου επισήμαναν με κάθε τόνο ότι η απραξία της 

Διοίκησης στα αιτήματά μας, επιδεινώνει την οικονομική αλλά και επιχειρησιακή 

κατάσταση του Κέντρου.  

Το ΔΣ του ΣΕΚΑΠΕ αυτή τη χρονιά συναντήθηκε: 

Α) Με τον Αναπληρωτή Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας Γιάννη Τσιρώνη, (τέλη Μαΐου 

του 2016) όπου αντιπροσωπεία μας του παρουσίασε και συζήτησε τα βασικότερα θέματα 

που αντιμετωπίζουμε. (ΕΔΩ). 

Β) Με τον Υπουργό Ενέργειας και Περιβάλλοντος Γ. Σταθάκη (ΕΔΩ) όπου παρουσιάστηκαν 

τόσο τα χρονίζοντα όσο και τα πρόσφατα προβλήματα που αντιμετωπίζουμε, χωρίς να 

πάρουμε καμιά ουσιαστική δέσμευση, πλην αυτής του οργανογράμματος. 

http://www.sekape.gr/documents/364_enimerosi_31_05_2016.pdf
http://www.sekape.gr/documents/2016_05_18_Enimerosi_Tsironis.pdf
http://www.sekape.gr/documents/393_Stathakis_enimerosi.pdf


Γ) Ιδιαίτερη αναφορά πρέπει να γίνει για τον διατελέσαντα, από τον Σεπτέμβριο του 2015 

μέχρι τις αρχές Νοεμβρίου 2016, υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας Π. Σκουρλέτη, ο 

οποίος δεν «καταδέχτηκε» να ορίσει συνάντηση μαζί μας. (δείτε και ΕΔΩ). 

Από τις πρώτες ενέργειες του νέου ΔΣ ήταν η σύναψη συμβολαίου με την εταιρεία 

Interamerican για το πρόγραμμα ομαδικής ασφάλισης του προσωπικού, το οποίο διέκοψε η 

σημερινή διοίκηση. Η αίτηση προσωρινής διαταγής για συνέχιση του συμβολαίου που είχε 

το ΚΑΠΕ με τη Generali απορρίφθηκε από το δικαστήριο, η δε εκδίκαση των ασφαλιστικών 

μέτρων, για το λόγο αυτό, δεν μπόρεσαν να εκδικαστούν εξαιτίας της πολύμηνης αποχής 

των δικηγόρων από τα καθήκοντά τους και αφού πλέον δεν θα είχαν αντικείμενο.  

Σημαντικό χρόνο στις ενέργειες του ΔΣ αποτέλεσε και ο νομικός δρόμος διεκδίκησης των 

αιτημάτων μας. Πλην της αίτησης των ασφαλιστικών μέτρων και της έκδοσης προσωρινής 

διαταγής που αναφέραμε προηγουμένως για την ομαδική ασφάλιση, μας απασχολεί και η 

κατάθεση αγωγής για το ίδιο θέμα. Ήρθαμε σε επαφή με τον Νομικό Σύμβουλο του ΕΠΙΣΕΥ 

Νάσο Νικολόπουλο και του αναθέσαμε τη σύνταξη δύο εξωδίκων κατά ΚΑΠΕ και ΕΛΣΤΑΤ 

για την ένταξη και παραμονή μας στο Μητρώο Φορέων Γενικής Κυβέρνησης. Τα εξώδικα 

αυτά δεν απαντήθηκαν και μένει ανοιχτό το ζήτημα για επόμενες ενέργειες. Επίσης, στον 

ίδιο Δικηγόρο,  ανατέθηκε η εκπροσώπησή μας στην προσφυγή που έχουμε καταθέσει στο 

ΣτΕ για την αποδοχή από τον τότε Υφυπουργό Περιβάλλοντος της γνωμάτευσης του ΝΣΚ για 

την ένταξή μας  στο άρθρο 31 του Νόμου 4024/2011. Η υπόθεση αυτή, μετά από σειρά 

αναβολών, λόγω και αλλαγής εισηγητή, έχει πάρει ημερομηνία εκδίκασης την 25-5-2017. 

Εκκρεμούν, ακόμα, οι αγωγές μας κατά της ένταξής μας στο ενιαίο μισθολόγιο, οι οποίες 

έχουν διάφορες ημερομηνίες, με κοντινότερη αυτή του Απριλίου 2017. 

Υποθέσεις που είναι ανοιχτές είναι οι καταγγελίες μας για την παραβίαση των προσωπικών 

δεδομένων μας. Τέλη του 2016, η Αρχή Προστασίας Προσωπικών Δεδομένων, με έγγραφά 

της, ζητά διευκρινίσεις από τη διοίκηση του ΚΑΠΕ. Οι καταγγελίες αφορούσαν τα στοιχεία 

που δόθηκαν στις εταιρίες «OPEN TECHNOLOGY SERVICES OTS» και «EXPERT SOLUTIONS – 

ΣΥΜΒΟΥΛΟΙ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΙΚΕ». 

Για άλλη μια χρονιά η σύναψη των συμβάσεων έργου, αλλά και οι αμοιβές τους,  

αποτέλεσαν πεδίο παρέμβασης του ΔΣ και θέλουμε να πιστεύουμε ότι παρά τα 

προβλήματα που ανέκυπταν συνεχώς, υπήρξαν ουσιαστικές και θετικές ρυθμίσεις.  

ΘΕΜΑ 2ο: ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΣ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 

Ο οικονομικός απολογισμός γίνεται για την περίοδο από 1/1/2016 έως 31/12/2016, δηλαδή 

το προηγούμενο φορολογικό έτος βάσει του οποίου θα γίνει και η υποβολή της 

φορολογικής δήλωσης μετά την έγκριση του οικονομικού απολογισμού από την γενική 

συνέλευση. Να σημειωθεί ότι, η καθολική ανταπόκριση της παρακράτησης των συνδρομών 

από το λογιστήριο είναι σημαντική διευκόλυνση για την Ταμία και το Προεδρείο του 

ΣΕΚΑΠΕ.  

Συνοπτικά αναφέρουμε: 

 

http://www.sekape.gr/documents/379_2016_10_19_%20epis_Skourletis.pdf


Για το έτος 2016 τα ΕΣΟΔΑ ανήλθαν σε 39.533,15€ και κατηγοριοποιούνται: 

Συνδρομές  ................................................ 5.625,00 € 

Ασφάλιστρα ............................................. 33.903,75 € 

Τόκοι καταθέσεων ............................................ 4,40 € 

 

Τα ΕΞΟΔΑ ανήλθαν σε 44.429,79 € και κατηγοριοποιούνται ως εξής: 

Λειτουργικά  ................................................... 24,50 € 

Ασφάλιστρα  ............................................ 40.466,22 € 

Δικηγόρων/Δικαστικών ............................. 2.142,10 € 

Εκδηλώσεων ................................................. 880,40 € 

Φιλοξενίας .................................................... 263,39 € 

Κοινωνικά ..................................................... 110,00 € 

Φορολογίας τόκων ........................................... 0,66 € 

Απόδοσης παρακράτησης φόρου   .............. 243,90 € 

Συνδρομές ΕΚΑ   ........................................... 298,62 € 

Η διαφορά που υπάρχει μεταξύ εσόδων και εξόδων στα ασφάλιστρα είναι επειδή τα 

ασφάλιστρα προκαταβάλλονται και η συμμετοχή των ασφαλισμένων εισπράττεται μετά και 

με αρκετή καθυστέρηση από το ΚΑΠΕ μέσω της Ενιαίας Αρχής Πληρωμών 

Την 31/12/2016 τα ταμειακά διαθέσιμα του ΣΕΚΑΠΕ ήταν 10.014,36 € εκ των οποίων τα 

8.339,98 € είναι κατατεθειμένα σε λογαριασμό της Εθνικής Τράπεζας και τα 1.674,38 € στο 

Ταμείο. 

ΘΕΜΑ 3ο: ΕΚΘΕΣΗ ΕΛΕΓΚΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

Επισυνάπτεται  

ΘΕΜΑ 4ο: ΠΡΟΓΡΑΜΜΑΤΙΣΜΟΣ ΔΡΑΣΗΣ 

Τα θέματα που κατά καιρούς έχουμε αναδείξει παραμένουν ανεπίλυτα. Η ακύρωση της 

εφαρμογής του   ενιαίου μισθολογίου και της αποκατάστασης των μισθών μας (με την 

παράλληλη επαναφορά της ΕΣΣΕ) η απένταξή μας από το Μητρώο Φορέων Γενικής 

Κυβέρνησης και η επίλυση του θεσμικού πλαισίου αποτελούν προτεραιότητα. Η 

θεσμοθέτηση του οργανογράμματος, που αποτελεί και επιθυμία της σημερινής διοίκησης, 

παρότι υπήρξε θετική πρόθεση από τον υπουργό  δεν είναι εύκολη υπόθεση. Χρειάζεται 

επαγρύπνηση και πίεση από μεριάς μας.  

Το ΔΣ σε σχέση με την ομαδική ασφάλιση, αφενός προτίθεται να συνεχίσει το πρόγραμμα 

με ίδια μέσα και πόρους και αφετέρου, επειδή το θεωρούμε μισθολογική παροχή 

εξετάζεται και η προσφυγή μας στη δικαιοσύνη με αγωγή, πλέον. 

ΘΕΜΑ 5ο: ΕΝΗΜΕΡΩΣΗ 

Θα υπάρξει ενημέρωση σχετικά με το νέο πρόγραμμα ομαδικής ασφάλισης και τις 

προτάσεις της εταιρίας  

Το Δ.Σ. 


